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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 8–2023   

2023-10-19  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Margaretha Carlsson, kassör, via Teams 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Mikaela Cholewo, ledamot 

 Mari-Helen Dahl, ledamot 

 Anita Wiklander, suppleant 

 Anna Holter, valberedningen 

   

Meddelat frånvaro: Eva Jakob, vice ordförande 

 Ulle Liukkonen, ledamot 

 Ingrid Persson, ledamot 

 Madelene Härén, ledamot 

 Lena Unger, suppleant 

   

    

§ 78 Mötets öppnande 

Ordförande för mötet, Lotta Johansson, öppnade mötet och hälsade de närvarande 

välkomna. 

 

§ 79     Val av justerare 

Mikaela Cholewo, valdes att jämte ordföranden, justera dagens protokoll. 

 

§ 80 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 81 Valberedning 

Anna närvarade från valberedningen. De har redan påbörjat sitt arbete. Aktuell lista 

lämnades över ang. vilka i styrelsen som har mandattid kvar osv. Madelene Härén har 

meddelat att hon ämnar lämna sitt styrelseuppdrag i och med att hennes mandatperiod tar 

slut.   

Önskvärt att valberedningen stämmer av med alla hur året varit och hur styrelsens arbete 

fungerat under året.  

 

§ 82 Föregående protokoll 

Föregående protokoll samt protokoll från styrelsemötet dessförinnan gick igenom och 

godkändes. 
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§ 83 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

Förutom fakturor i postfacket har det kommit en del mail ang. Turbulensen i SBK och 

Margaretha som är mest insatt i SBK berättade lite kort om hur hon uppfattat situationen. 

Man vet inte vem eller vad man ska tro på, det känns som sandlådenivå över vissa inlägg och 

skrivelser och nästan mobbning.  

Föreningskommittén i SKK har meddelat att valberedningen ska upphöra.  

MND har bjudit in till ett digitalt Distriktsmöte den 28/10, vilka kan delta på det? Inga som 

troligen kommer närvara från Timrå vilket är synd. 

 

§ 84 Ekonomi  

Klubbens ekonomi är fortsatt god, kassören flaggar för att snöskottningen kommer bli 

kostsam i bokslutet.  

 

§ 85 Rapporter  

Avel & Hälsa: 

Har mentaltester den 21 och 22 oktober, mer än fullbokat båda dagarna samt att det 

återstår tre MH och ett BPH innan vi tar vintervila. Snart dags att börja planera för 

utställningen i mars på Klass Arena och även för utställningen i maj.   

Prov & Tävling: 

Brukstävlingshelgen i början av oktober blev en lyckad tillställning. Det var oerhört många 

anmälda till Söktävlingen och flera anmälda från ”långt håll”, bl.a. SM vinnaren vilket var 

roligt. Att arrangera Appelltävling för både spår, sök och rapport var en ny och kul 

erfarenhet och det kommer vi fortsätta med denna helg även nästa år.  

Mari-Helen som är kontaktperson för Lydnadstävlingen den 28/10 har fått frågan från en 

som anmält sig om att vi har en funktionär den dagen som även anmält sig till tävlingen, 

fast i en annan klass, att det inte får vara så. Heléne tar kontakt med Distriktets ordförande 

och kollar upp det.  

BoL har ansökt om nästa års tävlingar, samma tävlingar och datum som detta år. 

Rallylydnaden har ansökt om två tävlingar till nästa år och Ingrid berättar att 

alla ”Rallyintresserade” i klubben tränar på Klass Arena under vintern.   

Heléne är anmäld till en Provledarutbildning i Specialsök.  

Inget övrigt att rapportera.  

HUS:  

Lotta kommer vara klar Nose Work instruktör i januari om allt går som det ska. Hon 

kommer sedan vara med på Isabels Nose Work kurs hon planerar att starta i januari 2024. 

Inget annat pågår i HUS för tillfället.  

Samhällsnytta: 

Inget att rapportera. 

Organisation: 

Inget att rapportera. 
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§ 86 Övriga frågor & ärenden 

Inhägnad för träning? På senaste medlemsmötet frågade en medlem om det skulle tänkas 

att inhägna ett litet område där man kan träna om man inte törs släppa lös sin hund.  

Har vi behov av det? Mötet beslutade att lyfta frågan på nästa medlemsmöte.  

Förslagslådan vi har uppsatt i hallen är alltid tom, där hoppades vi att få in förslag och 

önskemål från medlemmar på aktiviteter och arrangemang de önskar. Vi måste kanske 

marknadsföra den? Många kanske inte ens vet att den finns.  

MND, vad gör de egentligen, vilket är deras uppdrag?  

Vad händer på Deltat i och med ”Kina fabriken” och att både Bushmen Riders och 

Hundkappen har blivit uppsagda? Ingen information kommer till oss.  

Alla kan väl googla runt och se om vi hittar något av intresse för oss. Känns dock något 

tryggare för oss eftersom vi äger vår fastighet.  

Kris/beredskap för hund, Studiefrämjandet och Blå Stjärnan har haft utbildningar i detta på 

en del brukshundklubbar. Kunde vara intressant för oss att ha en sådan. Heléne tar kontakt 

med Ammi på Studiefrämjandet och hör vad hon säger.  

Den 14/11 har vi Budget- & Planeringsmöte med alla arbetsgrupper inför budgetarbetet 

och nästa verksamhetsår. Sekreterare bjuder in aktuella medlemmar och vi bjuder på något 

gott att äta.  

 

§ 87 Nästkommande möte 

Nästa styrelsemöte är bokat till den 12 december men däremellan har vi Budget- & 

Planeringsmöte med alla arbetsgrupper i mitten av november samt ett medlemsmöte med 

julgröt den 2 december.   

 

§ 88 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson 

 

 

 

 

Justeras:    

 

 

__________________________________________       _________________________________________           

Lotta Johansson, ordförande Mikaela Cholewo 


